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Le texte français suit l’anglais.
NEOnet’s Board of Directors announces closure of operations
The North Eastern Ontario Communications Network Inc. (NEOnet) was established in 1999 by a group of community development-minded leaders and organizations as a not-for-profit telecommunications development organization for the region working toward closing the digital divide.
In its 25 years of service to the communities of northeastern Ontario, NEOnet dramatically improved the information and communications technology (ICT) environment and significantly reduced the digital divide between southern and northern Ontario. The organization has been responsible for fostering partnerships between senior levels of government and the private sector that secured, leveraged and stimulated over $125,000,000 in ICT investment in northeastern Ontario. NEOnet-led projects have brought high-speed Internet access to over 40 communities and cellular coverage to over 1,440 kilometers of highways, aided in the adoption of technology by thousands of small and medium sized enterprises, and educated the general population on how to safely use online applications. NEOnet strongly believes that its efforts to close the digital divide contributed to the economic development and diversification of the region. NEOnet urges the Provincial and Federal governments to continue the work, in partnership with the private sector, to further close service gaps across northeastern Ontario.
NEOnet is grateful for the support it received over the years from its volunteers and staff, communities served, Federal Economic Development Agency for Northern Ontario (FedNor), Northern Ontario Heritage Fund Corporation (NOHFC), additional project funders, and its many private sector partners.

Le conseil d’administration de NEOnet annonce la fermeture des activités
En 1999, un groupe de dirigeants et d’organismes axés sur le développement communautaire a établi NEOnet (North Eastern Ontario Communications Network Inc.) à titre d’organisme de développement des télécommunications œuvrant à combler la fracture numérique dans la région.
Pendant ses 25 ans de service auprès des collectivités du Nord-Est de l’Ontario, NEOnet a radicalement modifié le paysage des technologies de l’information et des communications (TIC) et a considérablement réduit la fracture numérique entre le sud et le nord de l’Ontario. L’organisme a été responsable de cultiver des partenariats entre les paliers supérieurs de gouvernement et le secteur privé qui ont permis de garantir, de mobiliser et de stimuler des investissements en TIC dépassant 125 000 000 $ dans le Nord-Est de l’Ontario. Les projets menés par NEOnet ont apporté l’accès à l’internet haute vitesse à plus de 40 collectivités et la réception cellulaire à plus de 1 440 kilomètres d’autoroute, ont aidé des milliers de petites et moyennes entreprises à adopter la technologie, et sensibilisé l’ensemble de la population à la façon d’utiliser les applications en ligne en toute sécurité. NEOnet croit fermement que les efforts exercés pour comble la fracture numérique ont contribué au développement économique et à la diversification de la région. NEOnet exhorte les gouvernements fédéraux et provinciaux à poursuivre les travaux, en partenariat avec le secteur privé, pour éliminer encore plus les lacunes de service dans le Nord-Est de l’Ontario.
NEOnet est reconnaissant de l’appui qu’il a reçu au fil des ans des bénévoles et du personnel, des collectivités desservies, de l’Agence fédérale de développement économique pour le Nord de l’Ontario (FedNor), de la Société de gestion du Fonds du patrimoine du Nord de l’Ontario (SGFPNO), des autres bailleurs de fonds et des nombreux partenaires du secteur privé.
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Visit us

85 Pine Street South
Suite 105
Timmins, ON
P4N 2K1


Mailing Address

PO Box 18
Timmins, ON P4N 7C5









Contact

t. 705.360.1353
f. 705.360.8537

[email protected]




Office Hours

Mon – Fri:  8:00am-4:00pm
Closed weekends
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